

Van: [REDACTED] (ODRN) <[REDACTED]@odrn.nl>

Verzonden: 30-05-2022 18:52

Aan: [REDACTED]@odrn.nl>,  
[REDACTED]@odrn.nl>

CC: [REDACTED]@odrn.nl>,  
[REDACTED]@odrn.nl>

Onderwerp: Engie

Collega's,

Ik heb straks [REDACTED] gesproken. We hebben kort nog even het overleg van vorige week doorgenomen. [REDACTED] gaf aan dat bij hen nav de mail van begin mei het idee was ontstaan dat dat het was en dat er geen andere mogelijkheden meer waren. Ik heb aangegeven wat ons standpunt daarbij is en dat er dus wel mogelijkheden zijn, maar dat die wel goed onderbouwd moeten zijn (en door ons goedgekeurd moeten worden).

Verder heb ik aangegeven dat wij een onderzoek willen naar de stoffen in de installatie en dat dat onderzoek uiterlijk 9 juni bij ons moet zijn. Ook uitgelegd waarom we die datum noemen. Hij zou er gelijk mee aan de slag gaan. Ik heb hem vervolgens aangegeven dat wij bij de vervolg overleggen aanwezig zullen zijn als Engie dit onderzoek uit laat voeren.

Ook hebben we afgesproken dat [REDACTED] en ik elkaar wat meer op de hoogte zullen houden.

Ik heb ook nog contact gehad met [REDACTED]. Hij gaat de provincie, Beuningen en Nijmegen berichten over het feit dat wij nog niet akkoord zijn met de derde blowdown, maar dat Engie al wel een eerste datum heeft geprikt. [REDACTED] zal [REDACTED] in de cc aan Engie meenemen, zodat [REDACTED] de mail aan de drie opdrachtgevers goed kan schrijven.

Tot zo ver.

[REDACTED]